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兆豐國際商業銀行存戶金融卡收妥確認書 

Mega International Commercial Bank 

Depositor’s Confirmation of Card Receipt 

 

 申請人向  貴行申領之 □ VISA 金融卡  □晶片金融卡  □ 金融信用卡（歡喜卡）  □ 萬

事通悠遊金融信用卡  □ e 秒萬事通金融信用卡 業已收妥，茲特向  貴行申請正式啟用，並辦理

金融卡相關功能之設定： 

1.□申請  □停用  金融卡跨國交易功能（含國外提款） 

2.□申請  □停用  金融卡消費扣款功能 

3.□申請  □停用  非約定帳戶轉帳功能 

嗣後往來願依照新台幣存摺類存款綜合約定書、相關金融卡約定條款及  貴行自動櫃員機之指示

辦理。 

The applicant applies for: □ VISA Debit Card  □Chip ATM Card  □ Fancy Combo Card □ 

Mega Combo Card with EastCard function □ e-shopping Combo Card. The card has been received 

and the applicant applies to enable the ATM card and activate the following ATM card functions.  

1. □Application for  □Termination of the international transaction function(including internationl 

withdrawal function） 

2. □Application for  □Termination of the domestic POS expenditure account transfer function of 

Financial Information Service Co., Ltd. 

3. □Application for  □Termination of the "non-assigned account" transfer function of ATM card 

The applicant agrees to abide by General Agreement on Opening a Deposit Account, related ATM card 

Agreed Terms and instructions of Mega’s ATM to make transactions. 

 此  致  
To ： 
 

兆豐國際商業銀行股份有限公司 
Mega International Commercial Bank  
 
     申請人（即存戶）： 
      Applicant（the Depositor） 

卡     號： 
Card Issue Number 

      帳     號： 
                  Account Number 

      身分證或營利事業統一編號： 
                  ID No./Unified Business No. 

      電     話： 
                  Telephone Number 

 

中 華 民 國        年       月       日 

Date:  MM-DD-YYYY 

（請蓋留存印鑑）註 5 
（Plese affix original specimen seal）Notes 5 



110.09 Version 

註 Notes： 

1. 請蓋留存印鑑，儘速寄回本行，俾辦理啟用手續（本行收到確認書後一個營業日內啟用；若逾

一年仍未收到此確認書，本行為安全考量將註銷本金融卡，若欲使用必須重新申辦）。 

Please affix original specimen seal and mail back this confirmation form as soon as possible to enable the ATM 

card. （The Bank will enable the ATM card within one business day after this confirmation is received; if the 

Bank does not receive this confirmation within one year from the date of application, the Bank shall invalidate 

and cancel this ATM card for safety consideration. If the applicant wishes to apply a new card again, the new 

card application shall be carried out.） 

2. 申請人應於本行辦理啟用後一個月內至本行 ATM 設定密碼，否則本行將暫時鎖定本金融卡，

存戶須至分行櫃檯重新辦理開卡啟用。 

The applicant shall reset PIN at Mega’s ATM within one month from the date of the ATM card was enabled, or 

the Bank may lock this ATM card temporarily. The Depositor go to the Bank and enable the ATM card again. 

3. 如申請人本次係申請補發新卡，則除申請人就本確認書所列相關金融卡功能另有指示，本行將

維持原卡之功能設定。 

If the applicant applies for re-issuance of a new card this time, the Bank will maintain the function setting of 

the original card unless the applicant has otherwise indicated new instruction about the ATM card functions 

mentioned above. 

4. 本行金融卡自動提供下列之功能 

The ATM cards issued by Mega Bank include the following functions initially: 

(1) 存款、提款、國內自動櫃員機餘額查詢及更改密碼 

Deposit, withdrawal, PIN change and balance inquiry at domestic ATMs. 

(2) 辦理無存單定期存款及指定／變更無存單定存到期時之處理方式 

Open a non-certificate time deposit account and indicate/change the way to deal with the time deposit 

at maturity. 

(3) 轉帳繳納稅款 
Transfer to pay tax payment. 

(4) 於國內接受財金公司規格晶片金融卡交易之特約商店消費扣款。 
Domestic POS expenditure account transfer function at the Merchant which accepts FISC system 

specification. 

(5) 國內外 VISA(限申請 VISA 金融卡)、Maestro( 限申請 Cirrus 晶片金融卡、金融信用卡) 

特約商店轉帳消費及國內外 MasterCard(限金融信用卡) 簽帳 
Purchase payment at domestic and overseas VISA(VISA debit card only)/Maestro(Chip ATM card and 

combo card only) Merchant; domestic and internaitonal debit transaction via MasterCard(combo card 

only). 

5. 若為臨櫃（含聯行及開戶行）領卡者，應出示身份證明文件，並於「申請人（即存戶）」欄位

蓋用帳戶原留印鑑及親簽。 

If the Depositor obtains the ATM card in person, the identification documents shall be provided, and the 

Depositor shall sign and affix original specimen seal on Confirmaiton form. 

6. 本確認書內所載各事項如有任何爭執，應以中文文義為憑。 

In the event of any inconsistency or conflict betwween the English and Chinese version of this Confirmation, 

the Chinese version shall prevail. 

 

啟用日期（由本行填寫）： 

Date of card enabled（To be filled by Bank）：  MM-DD-YYYY 

  

經                  驗                  覆                  經襄  

辦                  印                  核                  副理  
Processed by                Verification                 Approved by                Manager/ 

                           Of Signature                                          Assistant Manager   
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